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Eerste punt is duidelijk en ook niet echt een probleem, dat komt wel goed in die gesprekken.
Tweede punt snap ik dat ze dat zeggen maar daar zullen ziekenhuizen geen boodschap aan hebben.

De toezegging hieronder kunnen wij niet aan voldoen. Daar gaan wij echt niet over. Het mag hierop niet breken. Als er comfort nodig is

dan moet er eventueel een gesprek komen met ZN en VWS en ziekenhuizen op hoog niveau. Ze zullen niks kunnen zeggen over 2022

maar ik neem aan dat ze wel kunnen zeggen dat wat er afgesproken wordt dat jaar zal gelden voor alle bedden in fase 1 dus ook voor die

33 extra bedden, net zoals in 2021.

Cliénten zouden akkoord kunnen gaan met het vooruitzicht op deze vergoeding, op basis van de schriftelijke toezegging van VWS dat

deze zeven ziekenhuizen ten aanzien van de te corrigeren bedden aanspraak maken op een vergoeding van de zorgverzekeraars,
conform de andere bedden in fase 1 voor 2022.
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Hoi allen,

Heb BEES van ZN gesproken.

Als er aanleiding is om die bedden te verhogen; prima dan gaan we in overleg. Maar we doen zaken met NVZ, en niet met individuele

ziekenhuizen. Dus NVZ moet aan de slag met ZN; dat moeten de ziekenhuizen regelen. Het gaat om een 'branchedeal'. ZN gaat niets

toezeggen voordat de 'deal' ook bestuurlijk is afgehecht over het aantal bedden (via LNAZ etc.). Dit geldt voor 2021.

In 2022 is het business als 'usual’. Ziekenhuizen moeten met zorgverzekeraars afspraken maken. ZN gaat geen enkele toezegging of

uitspraak doen over 2022. Moeten ze tegen die tijd bekijken.
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